
Referat fra styremøte nr. 1/2020 
Tid: onsdag 26 februar 2020 kl 19.00 til 21.00 

Sted: Terje Løvås vei 101 

Deltakere: Espen Sommer Værland, Tore Næss, James Sample, Gunn Jones, Anders Rasmussen, 
Simen Rasmussen, Victoria Solberg, Maiken Jordal 

 

Saksliste: 
O-sak = orienteringssak, D-sak = diskusjonssak, V-sak = vedtakssak 

Sak 1 –  Oppstart nytt styre       O-sak 
Det nye styret ble initiert og fikk nødvendig orientering av tidligere styreleder. 

Sak 2 –  Styrets møteplan 2020       D-sak 

Forslag: 

Styremøte 2/2020 foreslås mandag 20 april med alternativer mandag 27 april 
og mandag 4 mai. 

Styremøte 3/2020 foreslås mandag 5 oktober med alternativer mandag 12 
oktober og mandag 19 oktober. 

Om behov foreslås styremøte 4/2020 mandag 7 desember, med alternativer 
mandag 30 november og mandag 14 desember. 

På grunn av kollisjon med barne- og ungdomsklatring på mandager ble det foreslått å 
flytte møter til onsdager. Leder kommer tilbake med nye forslag. 

Sak 3 –  Status GAKK 2020       O-sak 

Det ble orientert om vedtatt plan og budsjett for 2020. Vi har passert 300 
medlemmer. Det ruller og går. 

Styrets plan for 2020: 

«Styrets plan for 2020 er å fortsette den gode driften i GAKK (ref. 
årsberetningen 2019). Vi skal ha økt fokus på kurs og opplæring, og prioritere 
praktiske ferdigheter samt formelle kurs i regi av Norges Klatreforbund. På 
lang sikt ønsker i å arbeide mer med å etablere et klatresenter i Arendal, 
men i denne sammenheng er vi avhengig av ressurspersoner blant våres 
medlemmer som kan bidra inn mot «satsningen». Økonomisk ønsker vi et 
resultat som er på 50-100K overskudd hvert år. Investeringsviljen for bidrag 
som bidrar inn mot det sportslige skal være relativt lav.» 

  Vedlegg: 

Vedlegg 1 Styrets årsberetning for 2019 (http://www.klatringsor.no/wp-
content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-
budsjett-for-2020.pdf) 

http://www.klatringsor.no/wp-content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-budsjett-for-2020.pdf
http://www.klatringsor.no/wp-content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-budsjett-for-2020.pdf
http://www.klatringsor.no/wp-content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-budsjett-for-2020.pdf


Sak 4 –  Økonomi        O-sak 

Orientering om GAKKs økonomiske stilling pr 2020. 

Orientering om GAKKs budsjett for 2020, inkl. prioriteringer. 

Vedlegg: 

Vedlegg 1 Styrets årsberetning for 2019 (http://www.klatringsor.no/wp-
content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-
budsjett-for-2020.pdf) 

Vedlegg 2 Årsregnskap for 2019 (http://www.klatringsor.no/wp-
content/uploads/2020/02/%C3%85rsregnskap-2019.pdf) 

For den spesielt interesserte: I vedlegget over ser du også regnskapet for 
2018. I følgende vedlegg kan du se regnskap for 2017 og 2016: Vedlegg 3 
Årsregnskap for 2017 (http://www.klatringsor.no/wp-
content/uploads/2018/03/Vedlegg-2-Regnskap-balanse-for-2017.pdf) 

Styret noterer seg at de ønsker en egen inntektspost for salg av klær og ny 
klatrefører på regnskap for 2020. 

Sak 5 –  Autobelay        V-sak 

Info: 

Thomas Dahlslett har forespurt innkjøp av Autobelay til hallen i Grimstad. 

Vi har fått tilbud om å kjøpe opptil tre lite brukte Autobelay (10m) fra Høyt 
og Lavt i Kristiansand. Pris 12 500 kr pr stk (inkl. mva). 

Årlige driftsutgifter (resertifisering og tauskift) beregnes til 5000 kr pr enhet. 
Det er mulighet for å få noen «stordriftsfordeler» om vi inngår samarbeid 
med Spicheren eller lokal importør. Thomas har stilt seg villig til å følge opp 
dette. 

Montering er ikke inkludert og utgiftene for dette må medregnes. De skal 
helst henge fritt slik at enhetene kan rotere under operasjon. Det betyr at 
installasjon og monteres vil være en noe større prosess siden det ikke er 
opplegg for dette allerede. Det er også en forutsetning av halleier 
godkjenner installasjonen. 

Det er usikkert om enhetene vil være til hinder for ledklatring på den berørte 
bolterekka. Mulig vi må regne med å dedikere én eller flere bolterekker til 
kun autobelay. 

  Vedtak: 

Styret har vedtatt å utsette beslutningen om innkjøp av autobelay til etter 
avtalen med det nye klatretårnet Lillesand er klar. Begrunnelsen for dette er 
at det ikke er budsjettert for dette innkjøpet i 2020 og midlene må dermed 
tas fra overskuddsmidler på en annen post. Innkjøp av autobelay står ikke på 
prioriteringslisten for 2020 som er vedtatt av årsmøtet 

Sak 6 –  Bolting og nødvendig utstyr      V-sak 

http://www.klatringsor.no/wp-content/uploads/2020/02/%C3%85rsberetning-2019-foretningsorden-budsjett-for-2020.pdf
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Ole Johnny er i gang med nybolting og rebolting på diverse crag, bla. barneruter i 
Randviga. Behov for ca 12 000 kr til bolter og annet utstyr: 

 

Vedtak: 

 Godkjent. 

Sak 7 –  Innkjøp klatresko       V-sak 

Simón har gjort opptelling av skobeholdningen i Grimstad og Arendal og undersøkt 
pris fra ulike leverandører. Billigste alternativ er via Børre. Deler av disse midlene er 
bevilget på budsjettet for 2019, men ytterliggere midler trengs bevilgning fra 
budsjettet for 2020. Prisanslag: 

 

Forslag: 

Bevilge innkjøpe og innføre årlig fast «vareopptelling» og påfølgende innkjøp 
av sko og annet utstyr for å gi større forutsigbarhet. 

  Vedtak: 

Styret har revidert innkjøpslisten og godkjent innkjøp for inntil kr 32 000,-. 
Det vurderes at dette vil gi en tilstrekkelig beholdning gitt innkjøpets 
rangering på prioriteringslisten for innkjøp 2020 (3. plass). 

Det anmodes at beholdningen og behovet av utleiesko revurderes ved 
årsslutt og evt. foreslås høyere prioritert for innkjøp i 2021. 

Videre ønsker styret seg en årlig opptelling av sko, tau og taubremser, samt 
rutiner årlig resårlig og innkjøp av nytt utstyr for større økonomisk 
forutsigbarhet. 

Sak 8 –  Gjestemedlemskap       V-sak 

Årsmøtet ga styret i oppgave å vurdere forslaget om opprettelse av et 
gjestemedlemskap samt utrede vilkårene for et slikt medlemskap. 

Sammenlikningsgrunnlag fra CKK: 

PLANLAGT KJØP RANDVIKA
Fixe limbolter 76 79.00kr         59.25kr         6 004.00kr    
Fixe toppankere 24 159.00kr       119.25kr       3 816.00kr    
Singing Rock tool holder 4 129.00kr       96.75kr         516.00kr       
Sikringsvaier til vinkelkutter-bruk 1 270.00kr       202.50kr       270.00kr       
Petzl toolbag 2 275.00kr       206.25kr       550.00kr       
Sum VPG 11 156.00kr  
Rabatt 20 % 2 231.20kr    
Sum VPG -kr              8 924.80kr    
Lim - usikker på pris og type ennå ca. pris 10 250.00kr       187.50kr       2 500.00kr    
Limpinner 4 -kr              -kr              
Div. materiell biltema, hansker, maske etc -kr              -kr              
Total sum 2 856.20kr    11 424.80kr  

Type sko: Evolv - Kronos/Mad Rock - Drifter
Leverandør Pris ink moms Totalpris Grimstad Totalpris Arendal Total
Børre Bergshaven 500           26 000           31 000          57 000      
VPG 630           32 760           39 060          71 820      
Fjellsport 670           34 840           41 540          76 380      



Priser: Gjestemedlem Kr 200,- (Ordinær medlem Kr 600,-) og Gjestefamilie Kr 
400,- (Familie ordinær Kr 1 000,-). Student/arbeidsledig Kr 400,-. 
Vilkår: «Dette tilbudet gjelder klatrere som ikke er bosatt i 
Kristiansandsområdet og kan komme hit regelmessig, men som gjerne vil 
klatre på Aquarama og ha kontakt med klubben når det ellers passer sånn.» 

Forslag for GAKK: 

Priser: Kontingent tilsvarende student, dvs. Kr 750,- (Ordinær Kr 1 100,-). 
Vilkår: Gjelder klatrere som ikke kan bruke GAKKs fasiliteter regelmessig. 
Klatreren bes begrunne hvorfor han/hun trenger gjestemedlemskap fremfor 
ordinært medlemskap ved innmeldelse. GAKK kan avvise søknad om 
gjestemedlemskap om det vurderes at søkeren ikke kvalifiserer til 
gjestemedlemskap. 
(Må fortsatt betale vanlig avgift for nøkkelkort) 

  Vedtak: 

Styret har vedtatt å godkjenne det foreliggende forslaget om 
gjestemedlemskap. Praktisk innføring av ordningen vil gjøres i samråd med 
regnskapsfører for å hindre urimelige mengder merarebeid. 

Sak 9 –  Fordeling av ansvarsoppgaver      D-sak 

Simen Rasmussen er ny kursansvarlig (evt. i samarbeid med Marcus Jensen). 

Tore Næss er ny nettredaktør. 

Matthew Spencer fortsetter som ansvarlig for barneklatringa i Grimstad. 

Gunn Jones fortsetter som ansvarlig for ungdomsklatringa i Grimstad. 

Sak 10 –  Økt behov og ungdomsklatringa     D-sak 

Info: 

Gunn: [Det] er behov for flere trenere og eventuelt ekstra dag for 
ungdomsgruppa. Vi har stor pågang og må dessverre si nei til mange som har 
lyst å starte i alderen 13-18 år. 

Bruker pr. i dag ca. 45 000 kr/år for leie av hallen onsdag og mandag. 

16 på venting på barn, 8 på ungdom 

Hallen er allerede satt av til ungdomsgruppa på onsdager, men de bruker 
den ikke alltid. 

Lar det være som det er i vår, men prøver å engasjere instruktører (må ha klatreleder 
inne) frem til høsten. Forsøke å ta bedre i bruk onsdagen. Styret tar saken opp igjen 
på neste styremøte. 

Sak 11 –  Valgkomite 2021       O-sak 

Marcus Jensen erstatter Espen i valgkomiteen. Øvrige medlemmer er Simón Lopez 
(leder) og Nils Julian Krämer. 



Sak 12 –  Ny hall i Tvedestrand       D-sak 

Det er bygd/bygges ny hall i Tvedestrand tilknyttet Tvedestrand VGS og de ønsker 
hjelp av oss til å sparke i gang et miljø. 

Info: 

«KLATREHALLEN I TVEDESTRAND* 
Klatredelen har en høyde på 10 meter og buldredelen har en høyde på 4,5 
meter. Arealet og utforming er ganske lik Grimstad, men muligens litt mindre 
(https://www.walltopia.com/en/projects-category/item/1041-tvedestrand-
vgs). 
I utg. pkt. er Idrettsrådet i Tvedestrand interessert i at hallen brukes. Det er 
pr. dags dato ingen aktiv lag eller forening i Tvedestrand innenfor klatring. 
Kun enkelt personer på maks 5 stk. isch. 
Ser for meg at de vil kunne trenge utdanning av instruktører inne og få i gang 
med sertifisering av topptau-kort og brattkort. Sannsynlig vil jeg jobbe i 
Tvedestrand til høsten og vil da kunne være med og få i gang sertifiseringene 
av topptau og brattkort, slik at veggen kan brukes. 
Tvedestrand har 5 klatrefelt som er 10 min gange fra sentrum og 
mulighetene for utvikling er stor i området. Det er funnet en meget bratt 
vegg mellom Tvedestrand og Eydehavn + en høy DWS i Kilsund-området. 
De skal ha en introduksjon av hallen den 17. august* og var interessert i om 
at noen fra GAKK kunne komme og vise litt*» 

* Hallen er allerede ferdig bygd, men det er ingen klatreklubb som har blitt 
startet. 

* 17. august 2020 er det visning av den nye VGS i Tvedestrand (er da skolen 
blir tatt i bruk. Inntil nå så er det testing av anlegget før bruk) 

* Ole: De ville at noen skulle komme og vise hva klatring er og går ut på. Utg. 
pkt. er at Idrettsrådet vil at veggen skal brukes og at det etter hvert blir en 
egen klubb (det med klubb antar jeg, så løst har vi pratet) 

  Kontakt: 

   Line Abrahamsen, Idrettsrådet, Tlf.: 90 63 50 08, @: linehamsen@gmail.com.   

Forslag: 

Holde et par topptau- og brattkortkurs i Tvedestrand om de kan rekruttere 
nok deltakere. 
Om «introduksjon» betyr en slags åpning e.l. kan vi oppfordre til en liten 
utflukt. Samt en generell oppfordring til medlemmene om å ta en tur. 
Trenger info om åpningstider o.l. 

Forslagene over er diskutert og det planlegges en «studietur» for styret og evt andre 
interesserte ila. våren for å opprette kontakt. Tilbud om kurs o.l. må vurderes senere. 

Sak 13 –  Rabatt hos Vertical Playground (VPG)     O-sak 

GAKK har opprettet rabattavtale med VPG: 

https://www.walltopia.com/en/projects-category/item/1041-tvedestrand-vgs
https://www.walltopia.com/en/projects-category/item/1041-tvedestrand-vgs


GAKK sine medlemmer får nå 20% rabatt på alt fra www.vpg.no ved å 
benytte rabattkoden «grimaren20». Koden kan «distribueres til medlemmer 
via nyhetsbrev eller andre kommunikasjonskanaler internt» og skal kun deles 
til medlemmer. 

Videre får klubben egen bruker i VPG sin nettbutikk registrert med 20% 
rabatt på klatreutstyr og 30% rabatt på klatretak. 

Rabattavtalen er gyldig til 31.12.2020 med mulighet for forlengelse. 

Sak 14 –  Status arbeidsgruppe klatrehall Arendal    O-sak 

Tore organiserer åpent stiftelsesmøte for å etablere en arbeidsgruppe under GAKK. 

Sak 15 –  Protokoll for grunneierkontakt      D-sak 

Forslag om å lage en standard protokoll for grunneierkontakt ved opprettelse av nye 
klatre- og buldrefelt, inkl. infobrev fra GAKK-styret. Kan det senke terskelen for 
initiativtakere å opprette nye felt og skape større trygghet for grunneier? 

Utsatt 

Sak 16 –  Aktiviteter i 2020       D-sak 

«Justøya rundt» 

 Ja! Rett etter hallen i G stenger (helga etter 17 mai). Espen og Simen 

Ruteskrukurs m/Eivind + Buldebonanza i Birkenlund til høsten? 

Vurderer det til neste møte 

Sak 17 –  Eventuelt 
a. Trykk av ny klatrefører: 

i. Victoria trenger est. Kr 25 000,- til trykk av ny fører. Est. pris 350,- for salg pr. 
bok. 

ii. Oppfordrer alle styremedlemmer til å skaffe sponsorer. Victoria samler 
nødvendig info til sponsorer. 

b. Klatretak Arendal og Grimstad: 
i. Styret bevilger innkjøp av volum og klatretak til Birkenlund for inntil Kr 

30 000,- 
c. Klatretårnet i Lillesand 

i. Beholder tak på 50 000,-, men regner med å bruke nærmere halvparten, 
kanskje mindre 

d. Bytting av duk til tjukkaser i Birkenlund: 
i. Anders undersøker innkjøp av duk 

e. Tore oppdaterer nettsiden 
f. Tore oppretter diverse epostadresser for GAKK (kontakt, leder, osv) 

http://www.vpg.no/

